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Kommunalrådet har Ordet
     

Tillsammans går vi in i det nya året!
Kära moderatvänner! 

Så här några dagar innan vi ringer in det nya året återstår det 
lite arbete för mig innan vi kan avsluta 2022. Vilket intensivt år 
det varit — inte minst politiskt. För bara några månader sedan 
kämpade vi på med kampanjer, intervjuer, valmöten mm. Vilket 
fantastiskt resultat vi fick!


Jag vill åter passa på och tacka för förtroendet jag fått att få 
leda vår fina kommun framåt ytterligare en mandatperiod. 
Samtidigt vill jag berätta att jag fått förtroendet i Region Skåne 
att arbeta som 1:e vice ordförande för en ny nämnd — 
nämnden för all operativ gemensam service för Regionen. Där 
återfinns bl.a. ambulanserna, 1177, intern medicinverksamhet, 
journalsystem mm, mm. Spännande och stort! 


Jag vill här gratulera alla er som nu fått olika förtroende-
uppdrag att förvalta för kommande mandatperiod. Vi ska 
tillsammans fortsätta att bygga kommunen stark och viktigt att 
komma ihåg — vi ska ha roligt. Vi vill att alla ska ges bästa 
förutsättningar i sina uppdrag och har därför startat med 
information och olika utbildningar och mer kommer framöver. 
Varmt välkomna, vill jag säga till alla våra nya medlemmar, att 
bli aktiva och arbeta för partiet och kommunen.


Jag kan glädjande konstatera att kommunen fortsätter att 
utveckla sig väl. Vårt resultat för 2022 ser ut att bli riktigt bra 
och det är viktigt för oss att få med det nu när kärvare 
ekonomiska tider väntar. Också glädjande att konstatera är att 
vi nu tagit en budget som ska kunna skapa stabilitet i en 
mycket osäker tid.


En nyhet — vi har fattat beslut om en laddinfrastrukturplan 
som  ska möjliggöra fler laddstolpar runt om i kommunen. 


När vi nu presenterar årets trygghetsmätning kan vi konstatera 
att vi fortsatt är tryggast i vårt polisområde och att vi till och 
med förbättrat oss. Jag skriver under nya medborgarlöften som 
innebär fortsatt fördjupat samarbete med Polisen och ännu fler 

Styrelsen informerar

Ordförande önskar God Jul
Styrelsen vill tacka för det gångna 
året. Vi gjorde ett mycket bra val, så vi 
är många moderater som har tagit och 
kommer att ta plats i kommunens olika 
politiska nämnder och styrelser. 


Styrelsen kommer att kalla till 
medlemsmöte i slutet av januari.

Innan dess, vill jag önska er alla en 
riktigt God Jul och Gott Nytt År! 
 
Charlotte Wachtmeister 
ordförande
________________________________

Grattis på födelsedagen! 🇸🇪  

Många av våra medlemmar har fyllt jämt 
i år. Vi vill därför på detta sätt gratulera 
dem alla. Grattis: 


🎂 Harriet Hammarlund

🎂 Astrid Kähr

🎂 Roland Hansson

🎂 Roland Hultgren

🎂 Susanne Jung

🎂 Inga-Lill Willhelmsson

🎂 Sven Olof Pettersson

🎂 Margaretha Nilsson Edberg

🎂 Susanna Heiskanen

🎂 Karin Hansson

🎂 Patrik Råberg

🎂 Simon Ahlberg

___________________________________


Medlemsantalet ökar
Glädjande så fortsätter vårt 
medlemsantal att öka! Till dig som är ny 
vill vi än en gång på detta sätt säga — 
varmt välkommen!


DECEMBER
Kort information från BBM — i kommun och styrelse

Bjäre Båstad
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aktiviteter för att skapa trygghet i vår kommun. Jag har sagt 
det förr — ”de enda som skall känna sig otrygga här är de som 
är kriminella”.


Nu hoppas jag att ni alla får lite vila och avkoppling tillsammans 
med nära och kära. Och att ni får möjlighet att ladda 
batterierna för vi behöver alla mycket ny energi för nästa år. 


Jag önskar er alla en riktigt God Jul och ett Gott Nytt År!


Johan Olsson Swanstein 

Kommunstyrelsens ordförande

Politisk information

All information från KF, KS och 
Nämnderna finner Du på 
kommunens hemsida — 
anslagstavla

http://www.bastad.se/kommun-och-
politik/politik/anslagstavla/

Kommunfullmäktigesammanträdena kan du som är intresserad, 
följa på Youtube via kommunens hemsida här 

Nästa sammanträde äger rum den 25 januari 2023 kl.18.30

BBM på webb, mail och facebook

https://bjarebastad.moderatweb.se
bjarebastad@moderaterna.se

 bjarebastadmoderaterna 

Presentation av våra ordföranden och vice ordf.

Många val har gjorts till de olika förtroendeuppdragen  i 
kommunen för mandatperioden 2023 – 2026. Det fina 
valresultatet innebar att vi fick i det närmaste 100 poster att 
tillsätta i nämnder, styrelser föreningar, stiftelser, fonder, i 
revisionen mm.  Vilka moderater som valts till de olika 
uppdragen kan du se på vår hemsida — https://
bjarebastad.moderatweb.se/vara-politiker/  

Vi har hela fem ordförandeposter och två vice ordförande-
poster kommande period och här nedan i deras 
presentationer kan du läsa vilka de är och hur de ser på sina 
uppdrag. 

___________________________________

Datum att komma ihåg
24 januari kommer vi att anordna ett 
medlemsmöte som vänder sig till alla 
våra medlemmar men där innehållet 
kommer att utformas med fokus på våra  
nya medlemmar. Inbjudan kommer att 
sändas ut med all information. Hoppas 
du kommer. 

9 februari äger årsmötet rum. Kallelse 
och handlingar kommer att sändas ut i 
laga ordning.  
_______________________________

Valrörelsearbetet
En sammanställning av valrörelse-
arbetet och valresultatet är nu klar. Den 
är tänkt att kunna utgöra underlag åt 
styrelsen då valet 2026 ska planeras 
och organiseras. Är du intresserad av 
att ta del av sammanställningen kan du 
meddela detta via mail till 
bjarebastad@moderaterna.se så 
skickar vi en kopia.

_______________________________

Moderata Seniorer 
På länken här finns info https://
moderataseniorer.se/ 


Representant i styrelsen är Ulf Bejrum 
__________________________________

M-kvinnorna
På länken här finns info https://
moderaterna.se/moderatkvinnorna/


Representant i styrelsen är Teresa 
Westerberg 
_______________________
MUF
På länken här finns info https://muf.se/ 


Representant i styrelsen är Alfred 
Thronée
_______________________________

Välkommen att höra av dig
Har du frågor eller funderingar gällande 
BBM är du alltid välkommen att höra av 
dig till styrelsen. Enklast gör du det via 
mail till bjarebastad@moderaterna.se 

MQ — Bjäre Båstad

Kom ihåg att betala  
din medlemsavgift 
Avier sändes ut i slutet av oktober till 
alla medlemmar från Moderaterna 
centralt. Har Du ännu inte betalt och 
har frågor kring din betalning, kan Du 
kontakta vår kassör Lena Kello på 
bjarebastad@moderaterna.se så 
hjälper hon dig. 

mailto:bjarebastad@moderaterna.se
http://www.bastad.se/kommun-och-politik/politik/anslagstavla/
http://www.bastad.se/kommun-och-politik/politik/anslagstavla/
http://www.bastad.se/kommun-och-politik/politik/anslagstavla/
https://www.bastad.se/
https://bjarebastad.moderatweb.se
mailto:bjarebastadmoderat@gmail.com
https://bjarebastad.moderatweb.se/vara-politiker/
https://bjarebastad.moderatweb.se/vara-politiker/
https://bjarebastad.moderatweb.se/vara-politiker/
mailto:bjarebastad@moderaterna.se
https://moderataseniorer.se/
https://moderataseniorer.se/
https://moderaterna.se/moderatkvinnorna/
https://moderaterna.se/moderatkvinnorna/
https://muf.se/
mailto:bjarebastad@moderaterna.se
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_________________________________

Kommunfullmäktige — Gösta Sandgren, ordförande

Jag bor i Ranarps strand/Förslöv. Är tidigare personaldirektör, är gift och har två 
"utflugna" barn. Jag är musikintresserad — lyssnar och sjunger till egen gitarr, 
lagar gärna mat och läser mycket och gärna — främst s.k. fiction. Är också past 
president i Rotary och engagerad medlem i Svenska Frimurarorden sedan många 
år. 


Sedan några månader tillbaka är jag ordförande för Kommunfullmäktige. Mitt 
viktigaste uppdrag är att fullmäktige, kommunens högsta beslutande organ, är en 

arena för folkvaldas samtal och debatt - demokratins själva kärna. Med uppdraget 
följer även en del andra uppdrag kopplat till titulaturen "Borgmästare ". Det är naturligtvis en 
mycket hedersam benämning, och jag får väl efterhand se vilka uppgifter det innebär. Hittills har 
jag haft den stora glädjen att uppvakta en hundraåring!”


_________________________________________

Utbildningsnämnden — Håkan Hagström, ordförande 

Hej! Jag är make till Nicole, far till Marcus och Jacob samt farfar till Siri och Ralf. 
Jag är utbildad jurist och bor i Öllövsstrand. Och nu har jag blivit utnämnd till 
ordförande i Utbildningsnämnden.


När jag fick frågan om jag ville bli ordförande fick jag ta ett stort andetag och tänka 
efter. Men efter något dygns funderande tackade jag ja. Utbildningsnämnden har 
det övergripande strategiska ansvaret för ca 3.500 barns och elevers utbildning i 
Båstads kommun. Det förpliktigar.


Jag har nu fått frågan om hur jag ser på mitt uppdrag. Vad är det viktigaste? Som prio ett är 
elevernas utveckling; språkligt, kunskapsmässigt och socialt. Det ska vi följa upp. För att 
uppfylla detta måste lärarna ha de bästa förutsättningar; relevant utbildning, god arbetsmiljö och 
fokus på lärande. Sedan får vi inte glömma föräldrarnas ansvar för sina barn, med en god 
kommunikation mellan skola och hem.


Utbildningsnämndens ansvar är omfattande och mångfasetterat. Nämnden har under senaste 
mandatperioden varit framgångsrik. Detta arbete kommer jag att fortsätta. Men det kommer 
absolut nya utmaningar. Fortsatt hålla koll på ekonomin, fortsätta med trygghets- och 
säkerhetsarbetet, samarbete med olika samhällsfunktioner, kommuner och civilsamhället. Jag 
kan fortsätta att räkna upp våra utmaningar, man jag stannar här.


Jag tackar för förtroendet och ska göra vad jag kan för att uppfylla våra väljares och mina 
moderatvänners förväntningar på mig. Tack!


_________________________________

Vård- & Omsorgsnämnden — Ulf Jiewertz, ordförande

För åtta år sedan valdes jag in i vård och omsorgsnämnden. De senaste fyra åren 
som dess ordförande. Nu har jag fått förtroendet att fortsätta med ordförande-
skapet ytterligare en mandatperiod. Väldigt intressant för mig som hela livet på 
olika sätt arbetat med människor som haft olika förutsättningar och behövt hjälp 
på olika sätt. Jag har arbetat med äldre elever som behövt en andra chans som 
folkhögskolelärare och rektor. Jobbat med människor med alkohol/narkotika-
problematik via stadsmissionen. Även jobbat med människors själsliv i mitt 
ämbete som präst. Att nu få vara en del i att göra människors sista tid här på 

jorden så bra som möjligt är en ynnest. 
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Vi har fina särskilda boenden och en jämförelsevis god hemtjänst här i Båstad. Även våra äldre 
omfattas av vår devis "ett bättre sätt att leva". Att få vara ordförande och leda detta oerhört 
viktiga arbete är fantastiskt och det brinner jag verkligen för. 


Min uppgift tillsammans med förvaltningen är att se varje människas enskilda behov och finnas 
just där och då med de resurser vi har i vår kommun. Just nu planerar vi för framtiden med ett 
nytt korttidsboende med 18 platser vid Haga Park. Skall vara färdigt 2024. Vidare planeras för ett 
nytt särskilt boende som skall vara klart 2026-2027.


Under 2023 kommer jag och min nämnd att ha fokus på kvaliteten så att den enskilda 
människan får den omvårdnad som just då behövs.


_________________________________________

Miljö- och byggnadsnämnden — Rustan Svensson, ordförande

Jag är född och uppvuxen i Malmö. Gift med Stina sedan 1980. Vi ha tre vuxna 
barn. Sedan 2001 sommarboende i Båstad och sedan 2013 fast bosatta.

Utbildade mig till ekonom i Lund.

Jag har arbetat med risk- och försäkringsfrågor 1982 - 2022. Både på 
försäkringsbolag och inom svensk industri.


Mitt intresse för nämndens frågor bottnar i ett genuint intresse för miljö- 
byggnadsfrågor. Vi har sedan 1982, då vi köpte vårt första hus, haft ett flertal hus 

som vi renoverat, byggt om och byggt till. Detta har gett mig viss insikt och respekt för hur 
komplicerat det kan vara för en lekman att driva ett bygglovsärende på egen hand.


Min målsättning för kommande nämndsperiod är att jobba för att bygglovsprocessen, i alla fall 
för enkla ärenden, ska kunna både förenklas och få kortare väntetider, med befintlig bemanning. 

Det är med stor entusiasm och glädje jag tar mig an uppdraget som ordförande i Miljö- och 
byggnadsnämnden, trots att jag meddelat valberedningen att jag inte önskade något 
ordförandeuppdrag. Men valberedningen gjorde ett gediget arbete med att få mig på andra 
tankar.


_________________________________________

Kommunrevisionen — Christer de la Motte, ordförande

Det var som ersättare i revisionen jag började i Båstadpolitiken. På den tiden fick 
man ha ersättare, vilket numera är borttaget. För mig var det en bra skola att lära 
känna vår kommuns nämnder och verksamheter, vilket jag haft stor nytta av i mitt 
fortsatta politiska engagemang.

I revisionen får man en god inblick i alla kommunala verksamheter. Därför är det ett 
uppdrag som aldrig blir tråkigt.


Att vara revisor är ett förtroendeuppdrag som i första hand inte handlar om politik. 
Snarare är det så att vi inte skall vara politiska utan ställa oss utanför och vara 

oberoende granskare av kommunens verksamhet. Vi får heller inte inneha något annat uppdrag i 
kommunen.


Den övergripande revisionsuppgiften är att granska om nämnder och styrelser följer och uppnår 
fullmäktiges beslut och mål samt att det sker inom givna ramar och att styrning sker på ett bra 
sätt. Ofta tänker man kanske att revisionen bara delar ut pekpinnar, men revisionen har också 
rollen att bidra till förbättring och utveckling.


Jag ser nu fram emot att den kommande mandatperioden än en gång få vara verksam i 
revisionen. Tilläggas skall att normalt är det oppositionen som utser ordförande men denna gång 
har man avsagt sig detta.
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_________________________________

Socialnämnden — Cathrine Eriksson, vice ordförande 

Jag är 64 år, är gift, har barn och barnbarn och är bosatt i Båstad sedan 2013. Jag 
tycker särskilt mycket om att umgås med familj och vänner, spela golf och vara 
engagerad i olika projekt och samhällsfrågor. 

Under mina sista 30 år som yrkesverksam arbetade jag inom vård- och omsorg 
och den sociala sektorn på olika nivåer. 


Jag är nybörjare i politikerrollen men jag har arbetat nära politiken länge och har 
haft ett växande intresse av att få engagera mig politiskt och att vara delaktig i att 

styra samhälls-utvecklingen. 


Att få förtroendet att bli vice ordförande i just socialnämnden vars uppdrag kan ha så stor 
påverkansmöjlighet på människors levnadsförhållanden känns både hedrande och ansvarsfyllt. 
Jag hoppas kunna medverka till att de lokalpolitiska målen på socialtjänstens område nås och 
att vi får en positiv utveckling inom kommunfullmäktiges beslutade fokusområden.


Jag vill även hjälpa till att sprida kunskap om socialtjänstens viktiga arbete så att professionen 
får den uppskattning som den förtjänar.


_________________________________

Båstadhem — Viktor Törnqvist  vice ordförande

Vilken rolig uppgift och ära att få axla rollen som vice ordförande i ett så fint bolag 
som Båstadhem.


Jag är 32 år och bor tillsammans med min sambo och våra två barn i Kattvik.

Jag trivs väldigt bra i Båstad kommun med allt som erbjuds på vår fina halvö 
oavsett årstid. Jag har en bakgrund inom militären och som egenföretagare och 
arbetar idag inom nyproduktion av bostäder. 


Det ska bli spännande och roligt att tillsammans med ordförande och styrelse leda Båstadhem 
mot nya mål och inte minst leda oss på bästa sätt igenom lågkonjunkturen vi just nu befinner 
oss i.


_____________________________________________________________

Tillönskan om sköna helger

Hoppas att ni får en stressfri jul, att ni kan välja bort alla måsten — och att ni får möjlighet att njuta av 
ledighet och samvaro med nära och kära.

En riktigt God Jul och Ett Gott Nytt År tillönskas ni alla från oss alla

Styrelsen för BBM/gm

Ninni Markow
vice ordförande / informationsansvarig
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